報名表

填寫報名表須知:

- ●下列每一份報名表只用作報一項週六活動。
- ②請填妥報名表後,並於9月27日或之前將報名表交回學校。遲交者將會被列作後備,敬請留意。
- ❸所有活動費用均於10月31日以自動轉賬支付;倘若 貴子弟被取錄,費用將不獲退還。
- 母如欲報多於三項者,可自行複印或聯絡梁孟平老師索取額外報名表。

(請剪下回條) 	
學生姓名:	(組)
擬參加的活動編號:	(只用作報一項週六活動)
學生放學方法:(請以√表示)○ 自行放學 ○ 家長接送	
*家長參加講座的人數:	(只適用於活動:P6、P7、S11、S12、S13)
家長簽署:	日 期:
××	××
<u> 天保民學校</u> <u>16-17 年度第一期週六活動報名表(二)</u>	
學生姓名:	(組)
擬參加的活動編號:	(只用作報一項週六活動)
學生放學方法:(請以√表示)○ 自行放學 ○ 家長接送	
*家長參加講座的人數:	(只適用於活動:P6、P7、S11、S12、S13)
家長簽署:	日 期:
××	×
<u>天保民學校</u> 16-17 年度第一期週六活動報名表(一)	
學生姓名:	(組)
擬參加的活動編號:	(只用作報一項週六活動)
學生放學方法:(請以√表示)○ 自行放學 ○ 家長接送	
*家長參加講座的人數:	(只適用於活動:P6、P7、S11、S12、S13)
家長簽署:	日期:

Application Form

Notes for application:

- Each application slip can only be used to apply for one activity.
- 2 Please return the application slip to school on or before 27/9 to school. Late submissions will be put into waiting list.
- **3** All fees will be charged via Autopay on 31/10; if your child is successfully admitted to the activity applied for, fees will not be refunded.
- 4 Please feel free to copy this application form, or contact Mr. Leung Mang Ping for extra forms if you would like to apply for more than 3 activities.

(Please fill in and detach the application slip for submission)		
Mary Rose School 16-17 Saturday Extracurricular Activities (Phase 1)Application Slip (3)		
Name of Student:	(Group)	
Code of Activity: (Plea	se fill in one activity only)	
Arrangements for student dismissal: (please ✓ in the appropriate circle) ○ Student will go home by self ○ Parents will fetch student		
*No. of people attending Parent's Talk:(Activities applicable: P6 \ P7 \ S11 \ S12 \ S13)		
Parent's Signature :	Date :	
××××		
Mary Rose School 16-17 Saturday Extracurricular Activities (Phase 1)Application Slip (2)		
Name of Student:	(Group)	
Code of Activity: (Plea	se fill in one activity only)	
Arrangements for student dismissal : (please ✓ in the appropriate circle) ○ Student will go home by self ○ Parents will fetch student		
*No. of people attending Parent's Talk:(Activities applicable: P6 \ P7 \ S11 \ S12 \ S13)		
Parent's Signature:	Date :	
××	××	
Mary Rose School 16-17 Saturday Extracurricular Activities (Phase 1)Application Slip (1)		
Name of Student:	(Group)	
Code of Activity: (Please	se fill in one activity only)	
Arrangements for student dismissal : (please ✓ in the appropriate circle) ○ Student will go home by self ○ Parents will fetch student		
* No. of people attending Parent's Talk:	(Activities applicable: P6 \ P7 \ S11 \ S12 \ S13)	
Parent's Signature:	Date:	